
M O O N C A K E  O R D E R  F O R M  月 餅 訂 購 表 格
E X C L U S I V E  P R E - O R D E R  F R O M 1 J U L Y  T O  1 A U G U S T 2 0 2 4

2 0 2 4 年 7 月 1 日 至 8 月 1 日 專 享 優 惠

Rosewood Mooncake Collection

瑰麗月餅系列

Retail 

Price 

售價

Special Limitation

限量訂購
Box

盒
Voucher

禮劵
TOTAL

金額

Rosewood Traditional White Lotus Seed Paste Mooncakes with

Double Egg Yolks (4 pieces per box)

瑰麗傳統雙黃白蓮蓉月餅 (四件裝)

HKD 

508
Exclusive offer could be enjoyed 

when purchasing the SAME option:

凡惠顧同款月餅即可獲:Rosewood Traditional Yellow Lotus Seed Paste Mooncakes with 

Olive Seeds and Double Egg Yolks (4 pieces per box)

瑰麗傳統雙黃黃蓮蓉欖仁月餅 (四件裝)

HKD 

598

Rosewood Mini Assorted Flavour Mooncakes (6 pieces per box)

瑰麗迷你雜錦月餅 (六件裝)

Jasmine Tea-infused Egg Custard Mooncakes(2 pieces), Lapsang Souchong Tea 

White Lotus Seed Paste Mooncakes (2 pieces), Red Bean Paste with Mandarin 

Peel Mooncakes(2 pieces)
茉莉香片茶奶黃月餅(兩件)、正山小種白蓮蓉月餅(兩件)以及陳皮豆沙月餅(兩件)

HKD 

498

1 – 999 boxes盒
1000 + boxes盒
2000 + boxes盒

25% off七五折
30% off 七折
35% off 六五折

The Legacy House Mini Egg Custard Mooncakes (6 pieces per box)

彤福軒迷你奶黃月餅 (六件裝)

HKD 

498

“The Rosewood Treasure” Mooncake Gift Box Limited Edition

(6 pieces per box)

「瑰月臻賞」限量品味月餅禮盒（六件裝）
The Legacy House Mini Egg Custard Mooncakes (2 pieces), Lapsang Souchong Tea 

White Lotus Seed Paste Mooncakes (2 pieces), Traditional White Lotus Seed Paste 

Mooncakes with Double Egg Yolk (2 pieces), "Shang Xia " Yunnan Black 

Tea and Puerh Tea (1 each)

彤福軒迷你奶黃月餅 (兩件), 正山小種白蓮蓉月餅 (兩件),傳統雙黃白蓮蓉月餅 (兩
件)及「上下」雲南滇紅茶及普洱茶（各一）

HKD 

1288

Each order limited to maximum 10 sets only

每人限量訂購最多10套

Premium Mid-Autumn Hamper

精選中秋禮籃
Includes a box of The Legacy House Mini Egg Custard Mooncakes - 6 pieces

包括一盒彤福軒迷你奶黃月餅 -六件裝

HKD 

2,488
Enjoy 10% off for order placed on

or before 1 August 2024

凡於2024年 8月 1日前訂購
均可享九折優惠

N/A

不適用

Luxury Mid-Autumn Hamper

豪華中秋禮籃
Includes a box of Traditional White Lotus Seed Paste Mooncakes with

Double Egg Yolks - 4 pieces

包括一盒瑰麗傳統雙黃白蓮蓉月餅 -四件裝

HKD 

3,588

N/A

不適用

Rosewood Hong Kong x Hong Kong Palace Museum "In Celebration of the 

Moon" Mooncake Gift Box - Limited Edition (6 pieces per box)

香港瑰麗酒店及香港故宮文化博物館「樂頌秋月」限量月餅禮盒(六件裝)

Traditional White Lotus Seed Paste Mooncakes with Double Egg Yolks (2 pieces), The 

Legacy House Mini Egg Custard Mooncakes (4 pieces), Jasmine Tea 40g
傳統雙黃白蓮蓉月餅 (兩件)、迷你奶黃月餅(四件)及茉莉毛峰茶四十克

HKD 

498

Each order limited to maximum 10 sets only

每人限量訂購最多10套

Guest Name

顧客姓名:

Email Address

電郵地址:

Grand Total 

總數:

Contact Number 

聯絡電話:

Company Name

公司名稱:

DELIVERY SERVICE送貨服務
Complimentary delivery within Hong Kong for all orders at HKD2,500 or above.

Otherwise, delivery can be arranged with an additional charge. This service is available from 19 August

to 16 September 2024 with delivery time from 9 a.m. to 6 p.m. This service is available for Hong Kong

only (except outlying islands, Lantau area and Discovery Bay) and is subject to schedule availability.

Our representative will contact you via email within 48 hours.

**Discount privilege is not applicable to delivery service.

訂單滿港幣2,500元或以上，即可專享免費送貨服務 (只限本港)。
此外如訂單數量未能享有免費送遞服務優惠, 本地送遞服務收費將按照訂單送遞地點而有所不同。
服務日期為2024年8月19日至9月16日，收貨時間為早上9時至下午6時。此服務僅適用於香港（離
島、大嶼山地區和愉景灣除外），需視乎送貨時間表而定。酒店代表將在48小時內通過電子郵件
與閣下聯繫，以便跟進及確認閣下的訂單。
**折扣優惠並不適用於送貨服務。

Hong Kong Island - HKD250 per location |香港島 -每個地點港幣250元
Kowloon - HKD200 per location |九龍 -每個地點港幣200元
New Territories - HKD450 per location |新界 -每個地點港幣450元

Receiver 收件人:

Contact Number 聯絡電話:

Address地址:

Preferred Delivery Date

首選收貨日期:

PAYMENT METHOD付款方法
An online payment link will be sent to you within 48 hours upon order confirmation

as acknowledgement receipt. An official order acknowledgement with reference number

will be forwarded to you via email once the payment has been completed. All mooncakes

are limited in quantities, while stocks last. For enquiries, please contact Alvin Cheung via

email alvin.cheung@rosewoodhotels.com .

我們將於收到此訂單後的48小時內向閣下發送付款連結，並於付款完成後向閣下發送
訂單確認電子郵件。月餅數量有限，售完即止。如有查詢，請電郵至
alvin.cheung@rosewoodhotels.com 與 Alvin Cheung 聯繫。

TERMS & CONDITIONS條款及細則
• Mooncakes must be collected between 28 August and 16 September 2024 at 

Rosewood Hong Kong.

• Full payment is required within 48 hours upon order confirmation. No refunds 

will be made once the order is confirmed.

• No refund will be made should a guest is unable to collect the mooncakes within 

the redemption period.

• Rosewood Hong Kong reserves the right to make the final decision in case of any 

dispute.

• 客人必須於2024年8月28日至9月16日於香港瑰麗酒店領取月餅。
• 訂購時需繳付全額。訂單一經確認，恕不能退款。
• 如無法指定期間提取月餅，則不予退款。
• 如有任何爭議，香港瑰麗酒店保留最終決定權。

Celebrate the Mid-Autumn Festival with The Rosewood Treasure, an exclusive mooncake set created by Chinese Executive Chef Li Chi-Wai

and housed in a specially designed box to inspire joy this festive season.

香港瑰麗酒店呈獻「瑰月臻賞」禮盒，設計高雅精緻的禮盒包裝，盛載著由中菜行政總廚李志偉師傅悉心製作的月餅，為中秋增添難忘滋味。
祝願您與摯愛在佳節歡聚團圓，共賞秋月良辰。


